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متن پرسش

بنام خدا سلام علیکم استاد . باتوجه به داستان موسی ع وخضر ع چرا اکثر خیر از راه بظاهر بد میرسد

چه سری هست که خیر از چیز هایی که اکراه داریم برسد .کتاب رزق را خوانده ام چرا نتیجه اعمال

بزرگی مانند قرائت برخی سوره های شریفه زیاد شدن روزی قرار داده شده ایا زیاد شدن روزی اینقدر

اهمیت دارد

متن پاسخ

این طور نیست که اکثر موارد خیر از راه به ظاهر بد برسد، عجیب این است که امور به ظاهر بد هم

برای انسان مؤمن خیر خواهد بود. گفت: «دیگران را تلخ میآید شراب عشق و ما...آن ز دست دوست

میگیریم و شکّر میشود». آن زیادشدن رزقی که میفرماد با قرائت بعضی از سورهها و یا ادعیه، به

معنی گشایش رزق است تا برای زندگی دینی گرفتار رزق دنیاییتان نباشید. موفق باشید


